
BRM.0012.3.9.2020           

Protokół nr 17/2020 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 19 października 2020 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość). 

 

Czas trwania posiedzenia 12.00 – 12.15 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska             – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak     – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka        – Członek Komisji 

4. Maciej Basiński            – Członek Komisji 

5. Jacek Tarczewski          – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa. 

 

Listy obecności członków Komisji oraz gości obecnych podczas Komisji online stanowi 

załącznik nr 1  do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po 

sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 

5 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 

 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie Protokołu nr 16 z posiedzenia Komisji. 

4. Informacja na temat firm i podmiotów gospodarczych zanieczyszczających 

powietrze w naszym mieście w 2019 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 16/2020 posiedzenia Komisji. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 16/2020 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:    za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Informacja na temat firm i podmiotów gospodarczych zanieczyszczających 

powietrze w naszym mieście w 2019 r. 

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska                     

i Rolnictwa: 

Przedstawiła informację.  

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja: nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji? 

 

głosowanie: 

radna Ewa Kempska  – za 

Patryk Kaźmierczak   – za 

Ewa Podogrodzka       – za 

Maciej Basiński          – za 

Jacek Tarczewski        – radny przyjmuje do wiadomości. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa 

podjęła uchwałę nr 25/2020 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji na temat firm                  

i podmiotów gospodarczych zanieczyszczających powietrze w naszym mieście w 2019 r.   

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła pisma, które wpłynęły do Komisji Uzdrowiskowej                 

(do wiadomości), dotyczące wypowiedzenia umowy przez Ośrodek Sportu i Rekreacji                         

w Inowrocławiu na korzystanie z Term  Inowrocławskich przez Sanatorium Oaza.  

Radny Jacek Tarczewski zabrał głos w powyższej sprawie stwierdzając, iż pisma wpłynęły 

tylko do wiadomości a kwestie oceny pracy pracowników pozostawia Prezydentowi 

Miasta. Pozostali członkowie komisji zgodzili się z wypowiedzią radnego. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, również że w związku z planowaniem                         

w miesiącu listopadzie 2020 r. ustaleniem planu pracy Komisji na I półrocze 2021 r. 
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członkowie Komisji mogą przesyłać na adres e-mail rada@inowroclaw.pl do 2 listopada 

b.r proponowane tematy, które zostaną poddane pod głosowanie i zostaną ujęte w planie 

pracy Komisji. 

      

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

Ewa Kempska 

Protokółowała: Agnieszka Bardzińska 


